
Probusclub Progein 

Jaarvergadering 28 oktober 2021     

 

1. Agenda vaststellen 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

2. Data bijeenkomsten 2022 eerste concept programma commissie 

Manjo licht het programma toe. Aangezien wij eerder aangegeven hadden dat 

het programma meer actiever zou mogen zijn, is hier rekening mee gehouden. 

Het concept programma wordt vastgesteld. Thea zal dit programma ook aan het 

Raadshuis doorgeven. Thea geeft namens Hennie aan dat de programma 

commissie voor de bijeenkomst bij De Grote Hond verder niets hoeft te regelen. 

Gerard mist nog wel een fietstocht in het programma. Wim en Gerard willen dit 

wel organiseren. Voorgesteld wordt om dit in de zomer pauze te organiseren 

(eerste week augustus bijvoorbeeld). 

Manjo geeft aan dat bij de jaarafsluiting dit jaar gevraagd wordt om inbreng van 

diegenen die dit willen. Bijvoorbeeld een verhaal, een gedicht, e.d. Hierover zal 

de programma commissie nog een mail rondsturen. 

 

3. Rooster van aftreden 

 Martin en Thea zullen als resp. voorzitter en secretaris aftreden. Na goedkeuring 

van alle leden worden zij opgevolgd door Ans als voorzitter en Marijke als 

secretaris. Renee blijft nog aan als penningmeester. In de programmacommissie 

vinden geen wisselingen plaats. De praktische overdracht gebeurt aan het eind 

van de laatste bijeenkomst van dit jaar. 

Gerard heeft nog wel een opmerking bij deze nieuwe benoeming. Dit is geen 

afspiegeling van onze leden (man/vrouw verhouding). Hier zal bij de volgende 

benoemingen rekening mee gehouden worden. 

 

4. Fotograaf 

Hennie zal aanblijven als fotograaf. Moet echter wel de verantwoording nemen 

als hij niet aanwezig kan zijn, dat hij iemand anders aanwijst om de foto’s te 

nemen! 



5. Bijhouden website 

Allereerst een grote pluim voor Ted die onze website weer helemaal up-to-date 

heeft gebracht! Hij wil dit desgevraagd ook nog een volgende periode doen. 

 

6. Korte info penningmeester (financieel verslag komt begin januari) en 

vaststellen contributie 2022 

Renee geeft een inzicht in de financiën en op basis daarvan wordt besloten dat 

de contributie volgend jaar € 300,00 zal worden. Iedereen stemt hier mee in. 

Indien er een bijeenkomst is met partner, zal de bijdrage voor de partner apart in 

rekening worden gebracht. Begin januari zal het hele financiële verslag over 2021 

komen. 

Renee verzoekt nogmaals  om pas een nieuwe fles wijn aan te breken, als er geen 

geopende flessen meer zijn. Dat scheelt weer voor de rekening van het 

Raadshuis. 

 

7. Jaarverslag secretaris (komt begin januari) 

 

8. Lustrum viering  

Afgesproken wordt dit pas met 15 jaar uitgebreid te gaan vieren, dus in 2025! 

Hier zal met de reservering van de financiën rekening gehouden worden. 

 

9. Rondvraag en sluiting 

Manjo vindt de akoestiek in deze zaal vreselijk. Deze zaal is echter gekozen m.b.t. 

de corona en de mogelijkheid dat hier goed gelucht kan worden. Volgende keer 

zullen we weer in onze oude zaal zitten. Tenzij er nog andere corona 

maatregelen aankomen! 

Martin dankt allen voor hun bijdrage aan deze vergadering en sluit de 

vergadering. 

 

Thea den Hartog, 

secretaris 


